



La version française suit le texte anglais.

Contract Liquor Inspector Norman Wells, Inuvik, Yellowknife

A Liquor Inspector is required to work on a casual contractual basis to inspect licensed premises and special occasion functions in Norman Wells, Inuvik, and Yellowknife.

Experience in one or more of the following enforcement fields, combined with the ability to interpret acts and regulations is an asset: Police, Renewable Resource, By-law, Corrections, Court Service and Transportation Officers.

- The majority of inspections take place on weekends and late evenings.
- Transportation is the responsibility of the Inspector.
- Training will be provided for the successful candidate.

The successful candidate must have good interpersonal skills, with strong oral and written communication skills. Previous enforcement experience would be an asset. A satisfactory criminal record check is required.

***Yellowknife position is bilingual EN/FR essential.**

Closing Date: open until suitable candidate(s) found.

Applications may be sent to:

NWT Liquor Enforcement
Suite 204 – 31 Capital Drive
Hay River, NT X0E 1G2
Email: jennifer_langevin@gov.nt.ca
Fax: (867) 874-8722

For more information please call: (867) 874-8715 or 1-800-351-7770

We would like to thank all who apply for this position, however, only those candidates who are considered for an interview will be contacted.



Inspecteur contractuel des alcools Norman Wells, Inuvik et Yellowknife

Le titulaire doit effectuer à titre occasionnel et contractuel des inspections dans des établissements visés par une licence et lors d'événements spéciaux à Norman Wells, Inuvik et Yellowknife.

Le candidat qui possède de l'expérience à au moins l'un des postes suivants liés à l'application des lois et des règlements sera privilégié : agent de la paix; agent des ressources renouvelables; agent chargé de faire appliquer les règlements; agent correctionnel; agent des services aux tribunaux; ou agent des transports.

Le candidat retenu doit posséder de bonnes compétences interpersonnelles et d'excellentes compétences en communication écrite et orale. Toute expérience antérieure dans un domaine lié à l'application de la loi serait un atout. La vérification du casier judiciaire est une condition préalable à cet emploi.

***Le poste à Yellowknife exige le bilinguisme.**

Date limite : Ouvert jusqu'à ce qu'un candidat qualifié soit trouvé.

Faire parvenir sa candidature à l'adresse suivante :

Service responsable de l'application
de la *Loi sur les boissons alcoolisées* des TNO
31, promenade Capital, bureau 204
Hay River NT X0E 1G2
Courriel : jennifer.langevin@gov.nt.ca
Télec. : 867-874-8722

Pour de plus amples renseignements, composez le 867-874-8715 ou le 1-800-351-7770.

Nous remercions tous les candidats intéressés; toutefois, nous ne communiquerons qu'avec les candidats retenus pour une entrevue.